
Z á p i s 

ze 70. schůze Rady města Blatná v působnosti valné hromady společnosti Technické 

služby města Blatné s.r.o., která se konala dne 20. 10. 2021 

 v kanceláři jednatele společnosti 

 

 

Paní starostka zahájila schůzi Rady města Blatné v 9:00 hodin. 

 

Přítomni:  Paní starostka, pan místostarosta, Ing. Robert Flandera, Bc. Jiří Scheinherr, Luboš 

Srb, Ing. Pavel Srb, Hana Šourková, Ing. Simona Sedláčková 

Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu: pan místostarosta, Luboš Srb 

Hlasování: 3 – 2 (pan místostarosta, Srb) – 0.  

 

Paní starostka konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní a že 

materiály byly na dnešní schůzi odeslány včas. Uvádí, že program dnešní schůze není nikterak 

doplňován. Dotazuje se, zdali má někdo z členů valné hromady nějaké připomínky k programu, 

jestli ho někdo nechce doplnit, není tomu tak, a proto nechává hlasovat o předloženém 

programu. 

Hlasování: 5 – 0 – 0  

 

Bod č. 1 – Kontrola plnění usnesení 

Pan místostarosta se dotazuje, zdali mají radní k přehledu plnění minulých usnesení nějaké 

dotazy či připomínky. Žádný radní nemá k tomuto bodu připomínky. 

 

Bod č. 3 – Schválení návrhu na určení auditora  

Členové rady souhlasí s tím, že bude za rok 2021 provedena kontrola účetnictví auditorskou 

společností. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 297/21 

 

Bod č. 4 – Zpráva o činnosti za rok 2021 

Paní starostka seznámila přítomné s tím, jak je provozován sběrný dvůr ve Velké Bíteši, ve 

kterém uskutečnila exkurzi spolu se zástupci z odboru životního prostředí a TSM Blatná. Dále 

vzhledem k narůstajícímu množství uloženého objemného odpadu na skládku upozornila paní 

starostka na skutečnost, že je nutné rozebírat nábytek, který přivezou občané do sběrného dvora. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 298/21 

 

Bod č. 5 – Předpokládaný hospodářský výsledek 2021 

Paní Šourková informovala o předpokládané výši daňové povinnosti za rok 2021, která je 

v případě realizovaného nákupu nákladního automobilu vypočítaná ve výši 300 tis. Kč. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 299/21 

 

Bod č. 6 – Ceník od 1.1.2022 

Paní starostka uvedla, že vzhledem k narůstajícím nákladům za ukládání odpadu na skládce, 

které město za občany doplácí, se v následujícím roce budou razantně zvyšovat poplatky za 

odvoz odpadů u občanů.  Navrhuje tedy ještě přehodnotit tu část ceníku, která se týká zvýšení 

cen u svozu PDO účtovaný organizacím a podnikatelům, tak aby cena byla srovnatelná 

s částkou, kterou budou hradit občané. Dále uvádí, že je nutné tuto část ceníku podat ke 

schválení radním do 30.11.2021. Paní starostka ještě doplňuje, že zvýšení cen u ostatních 

položek ceníku zůstávají dle předloženého návrhu. Ostatní radní nemají další připomínky, paní 

starostka nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání schvaluje ceník TSM Blatná s.r.o. 

od 1. 1. 2022 dle upraveného návrhu“.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 300/21 

 

Bod č. 7 – Navýšení hrubých mezd zaměstnanců od 1. 1. 2022 

Paní starostka konstatuje, že nesouhlasí s návrhem, aby se zvýšily zaměstnancům mzdy o 5 %. 

Uvádí, že zaměstnanci mají i další výhody ze sociálního fondu, mzda se navyšuje každý 

kalendářní rok a navrhuje zvýšit mzdy o 4 %.  Ostatní radní souhlasí s názorem paní starostky, 



která nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání schvaluje navýšení hrubých mezd 

zaměstnanců od 1.1.2022 dle upraveného návrhu“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 301/21 

 

Bod č. 8 – Schválení odměny jednateli 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 302/21 

 

Bod č. 9 – Návrhy na vyřazení dlouhodobého a krátkodobého majetku 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 303/21 

 

 

Informace: a) Přehled plnění úkolů ze 4.11.2020 a 5.5.2021 – Paní starostka shrnula úkoly 

z minulé valné hromady a seznámila radní o jejich plnění. 

 

b) Zpráva o provozu rekreačního areálu 

 

c) Ekonomické výkazy třídírny plastů  

 

d) Poplatky za ukládání odpadu na skládku  

 

Pan místostarosta shrnul nové i stávající úkoly, které jsou přílohou zápisu jako informace e). 

 

Paní starostka v 10:33 hodin ukončila schůzi Rady města Blatná v působnosti valné hromady 

společnosti Technické služby města Blatné s.r.o. 

 

Zapsala: Hana Šourková 

 

 

 

 

 


